
So wat jy probleme noem, dit is belangrik; hulle is belangrik tot die dag wat 
hulle nie meer belangrik is nie. En die dag wat hulle nie meer saak maak nie, is
die dag waarop jy self daarin slaag om hul oorsake en redes te vernietig. En die
vernietiging van probleme is heeltemal gekoppel aan jou wilskrag, aan jou vermoë
om die energie van jou wilskrag op die materiële vlak van jou lewe af te bring.

En wat die okkulte in die nuwe opdrag is, is dat die mens se wil nie is wat dit 
in die verlede was nie. In die verlede, in die antieke ras, was die mens se wil 
die direkte produk van sy selfsugtige begeerte, terwyl die mens se wil in die 
toekoms die produk is van die konflik tussen sy lyding en die wil van die Gees 
wat die voorwaardes van lyding bepaal.

En wanneer die mens genoeg gely het om in homself die limiet of die 
noodsaaklikheid van 'n beperking op hierdie lyding te besef, bring hy hierdie 
energie wat sy eie wil word, in homself neer en op daardie oomblik trek die mens
voordeel uit die wil van Gees en dit is op daardie oomblik dat hy al die 
toestande wat in die verlede gedien het om probleme in hom te skep, kan 
vernietig.

Ek raai u aan dat al die probleme van u lewe in al hul aspekte, in al hul 
omstandighede, deur die Hoër Intelligensie in u geskep word. Vir jou evolusie, 
vir die Man van môre, moet hierdie spel stop; die Intelligensie in hom, die wil 
wie se krag hy nie ken nie, moet homself balanseer, sodat hy op 'n stadium, in 
sy groeiende lewe, in sy lewe van bewussyn, die krag van Gees oor sy verstand 
tot nul verminder.

En wanneer die mens voldoende vrywillige krag, werklike wilskrag het, is hy in 
staat om die Gees se krag oor sy verstand tot nul te verminder, en dit is 
wanneer die mens Superman word.

Binne die raamwerk van hierdie verduideliking kan ons na die verskynsel van 
probleme kyk en dit na 'n hoër skaal van begrip neem, in die sin dat ons uit 
hierdie ervaring, die kansfaktor, kan uitskakel, onsself onderrig in die feit 
dat in hierdie ervaring, wat ons ontbreek het, die intelligensie was wat 
geproduseer is deur die lyding wat ons verhinder het om ons werklike wil te 
leef, want weereens was ons wil nie die produk van die konflik tussen Gees en 
self nie.

En hierdie opdrag, wat die mens vandag ontvang, is heeltemal nuut op planeet 
Aarde, want nog nooit tevore kon 'n mens binne die raamwerk van enige mandaat as
'n ingewyde op die planeet die krag van die Gees oor die emosie van die mens se 
verstand totaal vernietig nie.

En dit was in hierdie ervaring dat besluit is dat die mens, om homself te bevry 
van die emosie van die gees van die mens, permanent die juk van die Gees moes 
ondergaan om deur samesmelting die emosie van die gees te transmuteer. En toe 
die emosie van die gees getransmuteer is, was die mens nie meer sterflik nie, 
maar onsterflik. En wanneer die mens in die ryk van die onsterflike is, is hy 
nie meer onderworpe aan die wette van Gees nie, want hy is self Gees in materie.

Die belangrikheid daarvan om te verstaan dat probleme eendag in u lewe heeltemal
gestop, geneutraliseer, vernietig, voorkom moet word om wortel te skiet.

En in die voortdurende uitdrukking van u alledaagse ervaring, waar probleme 
ontstaan, links en regs, met betrekking tot 'n onbewuste beskawing, onbewuste 
mense, is daar vir die Gees 'n baie uitgestrekte terrein waarin u as individu 
ook 'n verstand besit, wat ook 'n wil besit, wat ook liefde en intelligensie 
besit, word u op 'n stadium gedwing om te besef dat die krag van bo in die 
subvlakke van die werklikheid moet neerdaal en eens en vir ewig moet breek 
Alles, op 'n finale manier, die kettings van karma.

Die mens moet nie meer ly nie, die mens sal nie meer ly nie, maar die mens, wat 
nie meer sal ly nie, sal vooraf ly in die konflik wat tussen hom en Gees moet 
bestaan. En dit is hierdie manifestasie, in sy alledaagse werklikheid, dat hy 



sal ervaar wat ek weet.

En diegene wat ervaar het wat ek weet, het verstaan wat ek weet en het besef dat
wat hulle verstaan het, perfek is. Want die mens van môre is nie meer van die 
vyfde ras nie, en die wette van die Gees wat op die vyfde ras van toepassing 
was, sal nie meer op hom van toepassing wees nie. Die Man van môre moet dus die 
lewe op 'n totaal ander manier verstaan as die Ou Man.

En as ek sê dat die Man van môre die lewe op 'n totaal ander, totaal nuwe manier
as die Ou Man moet verstaan, bedoel ek presies dit. Sodat die Man van vandag in 
die vakleerlingskap, in die oorgang, moet leer om nie terug te kyk nie, of in 
verskillende terme, die Man van môre moet leer om nie terug te kyk na die Ou Man
nie.

Môre se Mens moet leer om môre se lewe te leef, vandag, en nie meer sy lewe te 
leef nie, vandag, gebaseer op die geaardhede wat hy gister gehad het. En hierdie
toestand is absoluut en sal deur die Man van môre geleef word. En die manne van 
môre, wat hierdie toestande sal geleef het en die wette van hierdie nuwe 
toestande verstaan het, sal die mag hê om hul materiële materie te verewig.

As jy die visie het om hulle te vernietig, het jy reeds die visie om hulle te 
oortref. As jy reeds die visie het om hulle te vernietig, het jy die visie om 
jou eie natuur te transendeer. Maar eers moet jy innerlik, want hierdie visie is
nie 'n sielkundige visie nie, hierdie visie is 'n kragtige besef in jouself, 
selfgesentreerd in jouself, wat voortspruit uit die feit dat jy op 'n stadium in
jou lewe die absurditeit van die ou lewe besef het.

En sodra jy die absurditeit van die ou lewenswyse besef het, sal jy soos ek 
wees, alleen, alleen, slegs in Gees gekoppel aan diegene wat dieselfde Gees het,
en gereed vir enige gebeurlikheid, wat beteken gereed om enige vibrasie te 
ontvang, wat in jouself die energie moet opwek wat nodig is om kontak te maak en
met die kragte van die onsigbare te werk.

So vandag se probleme, elke dag se probleme, is baie, baie groter as wat jy kan 
dink, maar hulle is groot as jy nie die nuwe wette ken nie.

As jy nie die nuwe wette ken wat nie meer saak maak nie, maak dit nie saak nie, 
dit is bloot 'n juk, 'n oorlas, vir jou om mee saam te leef vir die res van jou 
lewe.

Maar as jy die nuwe wette ken en die nuwe wette toepas, sal jy die manier waarop
die lewe rondom jou gebou is, vernietig en bietjie vir bietjie sal jy 'n totaal 
nuwe lewe begin leef, ek sê nie nuut nie, want daar is 'n verskil tussen 'n nuwe
lewe en 'n splinternuwe lewe. 'n Nuwe lewe is een wat in die ou lewe verander 
is. 'n Splinternuwe lewe is 'n lewe wat niks met die ou lewe te doen het nie.

En wanneer die mens 'n splinternuwe lewe lei, kan hy nie die nuwe lewe 
onderskryf nie, want die illusie van vormverskil tussen die twee is so groot 
soos die ou lewe, vir die nuwe lewe. 

Maar wanneer die mens die splinternuwe lewe leef, is hy heeltemal in 'n ander 
tyd en het hy geen reg op enigiets anders as homself nie.

En wanneer die mens besef dat hy geen reg op enigiets anders as homself het nie,
besef hy die absolute toestande van die splinternuwe lewe, en dit is nie deur 
intelligensie en intellek dat hy hierdie lewe kan leef en dit kan verstaan nie, 
dit is deur die vibrasie in hom, wat sy verstand, sy emosies, sy vitale en sy 
materiële organiseer.

'N Splinternuwe lewe is 'n heeltemal nuwe lewe, dit is 'n lewe wat nie aan jou 
behoort nie, dit is 'n lewe wat die proses is, dit is die resultaat, dit is die 
manifestasie, van die energie in jou, bepaal deur die krag in jou om dit te 
ontvang. In die splinternuwe lewe word die ego nie gesien of al hoe minder 
gesien nie; in die splinternuwe lewe word die persoonlikheid nie gevoel of al 



hoe minder gevoel nie; in die splinternuwe lewe bestaan slegs die siel in 
vibrerende harmonie met die ego, wat in vibrerende harmonie met die 
persoonlikheid is, sodat 'n as gevorm word, en deur hierdie as die energie van 
die straalstroom waaraan u toegewys is, verbygaan, en dit is uit hierdie energie
dat u leef; dis hierdie Energie waarop jy voed; dit is hierdie Energie wat jy 
gebruik om in materie, die Gees van God, af te daal.

En wanneer die mens in die splinternuwe lewe neerdaal in materie, die Gees van 
God: enige gees wat daarteen is, en enige gees wat teen die Lig van hierdie Gees
is, kan nie die ruimte binnedring waar hierdie Man ontwikkel en vorder nie, want
hierdie ruimte is onaantasbaar, want hierdie ruimte is Lig.

Ek verduidelik dus eenvoudige, alledaagse dinge aan jou: Ek praat van probleme, 
en ek probeer jou die belangrikheid van probleme laat verstaan, om jou 'n 
perspektief te gee wat nie menslik is nie, maar die resultaat van 'n totale 
bewustheid van die werklikheid van die wet van die Gees.

As ek sê, sit die byl dit beteken vernietig die oorsaak van lyding , dit is 'n 
manier om hierdie wet uit te druk, maar baie het sedert die begin weens 'n 
gebrek aan ervaring die byl ingesit en hul vinger gesny, maar dit is deel van 
ervaring, en met ervaring leer jy om die byl in te sit en niemand se vingers af 
te sny nie.

Bewussyn is kreatief, nie vernietigend nie; Bewussyn is harmonie. Alledaagse 
probleme, jou probleme, is illusies, geskep deur die verstand in jou, om jou in 
die stroom van jou emosies te laat struikel, en soos forel spandeer jy jou tyd 
om rond te spring.

As ek sê dat die mens van môre nie aan homself sal behoort nie, praat ek een van
die grootste waarhede wat onbekend is aan die ou mens. Môre se Man sal nie aan 
homself behoort nie, en reeds in jou ervaring het jy oomblikke gehad toe jy 
gevoel het dat jy nie aan jouself behoort nie, en hierdie bewustheid is baie 
groot en dit word al hoe groter.

En dit is wanneer ons nie meer aan onsself behoort nie, dat ons goed voel oor 
onsself; Solank ons aan onsself behoort, word ons aan ons vel vasgespyker, maar 
wanneer ons nie meer aan onsself behoort nie, voel ons goed oor onsself. Maar 
die ego wil dit nie hê nie, want die ego moet behoort om seker te wees dat dit 
in die verstand bestaan, dat dit in die emosies voel, dat dit in die materiaal 
leef; Die ego moet seker wees dat dit lewendig is. Die vrou moet seker wees dat 
haar man haar liefhet, die man moet seker wees dat sy vrou getrou is; Ons moet 
seker wees, maar hierdie sekuriteit is kortstondig.

Maar wanneer twee wesens in die lewe leef en die een nie aan homself behoort nie
en die ander nie aan homself behoort nie, behoort die een ook nie aan die ander 
nie, en wanneer 'n man nie meer aan sy vrou behoort nie en sy vrou nie meer aan 
hom behoort nie, het hy nie meer die lyding van besit nie. Wanneer kinders nie 
meer aan ons behoort nie, ly ons nie meer die pyn van besit nie.

Wat ek sê is in die vibrasie, nie in 'n sielkundige manier van verstaan nie. Wat
moeilik is om in woorde oor te dra, is die realiteit van vibrasie. Wat maklik is
om in woorde oor te dra, is vorm.

Daarom is dit nooit wat ek sê wat ek wil sê nie, dit is wat ek nie kan sê wat ek
wil sê nie, maar ek het die mag om dit te sê, want ek het die krag van vibrasie.
Wag dus vir die vibrasie om die woord wat dit bevat te verstaan voordat jy in 
vorm spring en jou bek breek en 'n snyer word.

Alles kan gesê word, selfs wat nie verstaan kan word nie, dit is net 'n kwessie 
om dit op 'n sekere manier te sê. En ek wens julle almal om eendag nie meer aan 
julleself te behoort nie, om julleself nie meer te voel nie, om julleself nie 
meer te sien nie, om nie meer te weet wat julle \"ek\" is nie, om nie meer te 
weet wat julle \"ego\" is nie, ek wens julle dit alles toe. Maar totdat daardie 
dag aanbreek, weet dat jy geleidelik daarheen beweeg. En alles wat ek u deur die



jare vertel, sal u die nuanses van hierdie werklikheid beter en beter laat 
verstaan.

Ons het die indruk, Manne van die Aarde, dat ons onsself op enige oomblik in ons
lewens êrens in ons lewens kan plaas, dat hierdie indruk so sterk is dat dit 
binne ons 'n energie, 'n emosie skep, en hierdie emosie hou ons outomaties 
gevange. Die mens hou homself elke dag gevange, om die beste redes ter wêreld; 
gelukkig, in teenstelling met wat Sokrates gesê het, kan die mens homself nie 
ken nie. Wonderlik, die filosofie van die mens; wonderlik, die filosofieë, omdat
hulle daarin geslaag het om die mens die hoop te gee op wat hy moet word, sonder
om hom die gereedskap te gee om daar te kom.

Filosofie is goed, want dit onttrek een tand om jou 'n ander te gee, maar 
bewussyn is selfs fyner, want dit onttrek albei tande en jy het niks oor nie.

Vir die einde van die periode wil ek dus verduidelik hoe die mens homself 
benadeel sonder om dit te besef.

 
So wat jy probleme noem, dit is belangrik; hulle is belangrik tot die dag wat 
hulle nie meer belangrik is nie. En die dag wat hulle nie meer saak maak nie, is
die dag waarop jy self daarin slaag om hul oorsake en redes te vernietig. En die
vernietiging van probleme is heeltemal gekoppel aan jou wilskrag, aan jou vermoë
om die energie van jou wilskrag op die materiële vlak van jou lewe af te bring.

En wat die okkulte in die nuwe opdrag is, is dat die mens se wil nie is wat dit 
in die verlede was nie. In die verlede, in die antieke ras, was die mens se wil 
die direkte produk van sy selfsugtige begeerte, terwyl die mens se wil in die 
toekoms die produk is van die konflik tussen sy lyding en die wil van die Gees 
wat die voorwaardes van lyding bepaal.

En wanneer die mens genoeg gely het om in homself die limiet of die 
noodsaaklikheid van 'n beperking op hierdie lyding te besef, bring hy hierdie 
energie wat sy eie wil word, in homself neer en op daardie oomblik trek die mens
voordeel uit die wil van Gees en dit is op daardie oomblik dat hy al die 
toestande wat in die verlede gedien het om probleme in hom te skep, kan 
vernietig.

Ek raai u aan dat al die probleme van u lewe in al hul aspekte, in al hul 
omstandighede, deur die Hoër Intelligensie in u geskep word. Vir jou evolusie, 
vir die Man van môre, moet hierdie spel stop; die Intelligensie in hom, die wil 
wie se krag hy nie ken nie, moet homself balanseer, sodat hy op 'n stadium, in 
sy groeiende lewe, in sy lewe van bewussyn, die krag van Gees oor sy verstand 
tot nul verminder.

En wanneer die mens voldoende vrywillige krag, werklike wilskrag het, is hy in 
staat om die Gees se krag oor sy verstand tot nul te verminder, en dit is 
wanneer die mens Superman word.

Binne die raamwerk van hierdie verduideliking kan ons na die verskynsel van 
probleme kyk en dit na 'n hoër skaal van begrip neem, in die sin dat ons uit 
hierdie ervaring, die kansfaktor, kan uitskakel, onsself onderrig in die feit 
dat in hierdie ervaring, wat ons ontbreek het, die intelligensie was wat 
geproduseer is deur die lyding wat ons verhinder het om ons werklike wil te 
leef, want weereens was ons wil nie die produk van die konflik tussen Gees en 
self nie.

En hierdie opdrag, wat die mens vandag ontvang, is heeltemal nuut op planeet 
Aarde, want nog nooit tevore kon 'n mens binne die raamwerk van enige mandaat as
'n ingewyde op die planeet die krag van die Gees oor die emosie van die mens se 
verstand totaal vernietig nie.

En dit was in hierdie ervaring dat besluit is dat die mens, om homself te bevry 
van die emosie van die gees van die mens, permanent die juk van die Gees moes 



ondergaan om deur samesmelting die emosie van die gees te transmuteer. En toe 
die emosie van die gees getransmuteer is, was die mens nie meer sterflik nie, 
maar onsterflik. En wanneer die mens in die ryk van die onsterflike is, is hy 
nie meer onderworpe aan die wette van Gees nie, want hy is self Gees in materie.

Die belangrikheid daarvan om te verstaan dat probleme eendag in u lewe heeltemal
gestop, geneutraliseer, vernietig, voorkom moet word om wortel te skiet.

En in die voortdurende uitdrukking van u alledaagse ervaring, waar probleme 
ontstaan, links en regs, met betrekking tot 'n onbewuste beskawing, onbewuste 
mense, is daar vir die Gees 'n baie uitgestrekte terrein waarin u as individu 
ook 'n verstand besit, wat ook 'n wil besit, wat ook liefde en intelligensie 
besit, word u op 'n stadium gedwing om te besef dat die krag van bo in die 
subvlakke van die werklikheid moet neerdaal en eens en vir ewig moet breek 
Alles, op 'n finale manier, die kettings van karma.

Die mens moet nie meer ly nie, die mens sal nie meer ly nie, maar die mens, wat 
nie meer sal ly nie, sal vooraf ly in die konflik wat tussen hom en Gees moet 
bestaan. En dit is hierdie manifestasie, in sy alledaagse werklikheid, dat hy 
sal ervaar wat ek weet.

En diegene wat ervaar het wat ek weet, het verstaan wat ek weet en het besef dat
wat hulle verstaan het, perfek is. Want die mens van môre is nie meer van die 
vyfde ras nie, en die wette van die Gees wat op die vyfde ras van toepassing 
was, sal nie meer op hom van toepassing wees nie. Die Man van môre moet dus die 
lewe op 'n totaal ander manier verstaan as die Ou Man.

En as ek sê dat die Man van môre die lewe op 'n totaal ander, totaal nuwe manier
as die Ou Man moet verstaan, bedoel ek presies dit. Sodat die Man van vandag in 
die vakleerlingskap, in die oorgang, moet leer om nie terug te kyk nie, of in 
verskillende terme, die Man van môre moet leer om nie terug te kyk na die Ou Man
nie.

Môre se Mens moet leer om môre se lewe te leef, vandag, en nie meer sy lewe te 
leef nie, vandag, gebaseer op die geaardhede wat hy gister gehad het. En hierdie
toestand is absoluut en sal deur die Man van môre geleef word. En die manne van 
môre, wat hierdie toestande sal geleef het en die wette van hierdie nuwe 
toestande verstaan het, sal die mag hê om hul materiële materie te verewig.

As jy die visie het om hulle te vernietig, het jy reeds die visie om hulle te 
oortref. As jy reeds die visie het om hulle te vernietig, het jy die visie om 
jou eie natuur te transendeer. Maar eers moet jy innerlik, want hierdie visie is
nie 'n sielkundige visie nie, hierdie visie is 'n kragtige besef in jouself, 
selfgesentreerd in jouself, wat voortspruit uit die feit dat jy op 'n stadium in
jou lewe die absurditeit van die ou lewe besef het.

En sodra jy die absurditeit van die ou lewenswyse besef het, sal jy soos ek 
wees, alleen, alleen, slegs in Gees gekoppel aan diegene wat dieselfde Gees het,
en gereed vir enige gebeurlikheid, wat beteken gereed om enige vibrasie te 
ontvang, wat in jouself die energie moet opwek wat nodig is om kontak te maak en
met die kragte van die onsigbare te werk.

So vandag se probleme, elke dag se probleme, is baie, baie groter as wat jy kan 
dink, maar hulle is groot as jy nie die nuwe wette ken nie.

As jy nie die nuwe wette ken wat nie meer saak maak nie, maak dit nie saak nie, 
dit is bloot 'n juk, 'n oorlas, vir jou om mee saam te leef vir die res van jou 
lewe.

Maar as jy die nuwe wette ken en die nuwe wette toepas, sal jy die manier waarop
die lewe rondom jou gebou is, vernietig en bietjie vir bietjie sal jy 'n totaal 
nuwe lewe begin leef, ek sê nie nuut nie, want daar is 'n verskil tussen 'n nuwe
lewe en 'n splinternuwe lewe. 'n Nuwe lewe is een wat in die ou lewe verander 
is. 'n Splinternuwe lewe is 'n lewe wat niks met die ou lewe te doen het nie.



En wanneer die mens 'n splinternuwe lewe lei, kan hy nie die nuwe lewe 
onderskryf nie, want die illusie van vormverskil tussen die twee is so groot 
soos die ou lewe, vir die nuwe lewe. 

Maar wanneer die mens die splinternuwe lewe leef, is hy heeltemal in 'n ander 
tyd en het hy geen reg op enigiets anders as homself nie.

En wanneer die mens besef dat hy geen reg op enigiets anders as homself het nie,
besef hy die absolute toestande van die splinternuwe lewe, en dit is nie deur 
intelligensie en intellek dat hy hierdie lewe kan leef en dit kan verstaan nie, 
dit is deur die vibrasie in hom, wat sy verstand, sy emosies, sy vitale en sy 
materiële organiseer.

'N Splinternuwe lewe is 'n heeltemal nuwe lewe, dit is 'n lewe wat nie aan jou 
behoort nie, dit is 'n lewe wat die proses is, dit is die resultaat, dit is die 
manifestasie, van die energie in jou, bepaal deur die krag in jou om dit te 
ontvang. In die splinternuwe lewe word die ego nie gesien of al hoe minder 
gesien nie; in die splinternuwe lewe word die persoonlikheid nie gevoel of al 
hoe minder gevoel nie; in die splinternuwe lewe bestaan slegs die siel in 
vibrerende harmonie met die ego, wat in vibrerende harmonie met die 
persoonlikheid is, sodat 'n as gevorm word, en deur hierdie as die energie van 
die straalstroom waaraan u toegewys is, verbygaan, en dit is uit hierdie energie
dat u leef; dis hierdie Energie waarop jy voed; dit is hierdie Energie wat jy 
gebruik om in materie, die Gees van God, af te daal.

En wanneer die mens in die splinternuwe lewe neerdaal in materie, die Gees van 
God: enige gees wat daarteen is, en enige gees wat teen die Lig van hierdie Gees
is, kan nie die ruimte binnedring waar hierdie Man ontwikkel en vorder nie, want
hierdie ruimte is onaantasbaar, want hierdie ruimte is Lig.

Ek verduidelik dus eenvoudige, alledaagse dinge aan jou: Ek praat van probleme, 
en ek probeer jou die belangrikheid van probleme laat verstaan, om jou 'n 
perspektief te gee wat nie menslik is nie, maar die resultaat van 'n totale 
bewustheid van die werklikheid van die wet van die Gees.

As ek sê, sit die byl dit beteken vernietig die oorsaak van lyding , dit is 'n 
manier om hierdie wet uit te druk, maar baie het sedert die begin weens 'n 
gebrek aan ervaring die byl ingesit en hul vinger gesny, maar dit is deel van 
ervaring, en met ervaring leer jy om die byl in te sit en niemand se vingers af 
te sny nie.

Bewussyn is kreatief, nie vernietigend nie; Bewussyn is harmonie. Alledaagse 
probleme, jou probleme, is illusies, geskep deur die verstand in jou, om jou in 
die stroom van jou emosies te laat struikel, en soos forel spandeer jy jou tyd 
om rond te spring.

As ek sê dat die mens van môre nie aan homself sal behoort nie, praat ek een van
die grootste waarhede wat onbekend is aan die ou mens. Môre se Man sal nie aan 
homself behoort nie, en reeds in jou ervaring het jy oomblikke gehad toe jy 
gevoel het dat jy nie aan jouself behoort nie, en hierdie bewustheid is baie 
groot en dit word al hoe groter.

En dit is wanneer ons nie meer aan onsself behoort nie, dat ons goed voel oor 
onsself; Solank ons aan onsself behoort, word ons aan ons vel vasgespyker, maar 
wanneer ons nie meer aan onsself behoort nie, voel ons goed oor onsself. Maar 
die ego wil dit nie hê nie, want die ego moet behoort om seker te wees dat dit 
in die verstand bestaan, dat dit in die emosies voel, dat dit in die materiaal 
leef; Die ego moet seker wees dat dit lewendig is. Die vrou moet seker wees dat 
haar man haar liefhet, die man moet seker wees dat sy vrou getrou is; Ons moet 
seker wees, maar hierdie sekuriteit is kortstondig.

Maar wanneer twee wesens in die lewe leef en die een nie aan homself behoort nie
en die ander nie aan homself behoort nie, behoort die een ook nie aan die ander 



nie, en wanneer 'n man nie meer aan sy vrou behoort nie en sy vrou nie meer aan 
hom behoort nie, het hy nie meer die lyding van besit nie. Wanneer kinders nie 
meer aan ons behoort nie, ly ons nie meer die pyn van besit nie.

Wat ek sê is in die vibrasie, nie in 'n sielkundige manier van verstaan nie. Wat
moeilik is om in woorde oor te dra, is die realiteit van vibrasie. Wat maklik is
om in woorde oor te dra, is vorm.

Daarom is dit nooit wat ek sê wat ek wil sê nie, dit is wat ek nie kan sê wat ek
wil sê nie, maar ek het die mag om dit te sê, want ek het die krag van vibrasie.
Wag dus vir die vibrasie om die woord wat dit bevat te verstaan voordat jy in 
vorm spring en jou bek breek en 'n snyer word.

Alles kan gesê word, selfs wat nie verstaan kan word nie, dit is net 'n kwessie 
om dit op 'n sekere manier te sê. En ek wens julle almal om eendag nie meer aan 
julleself te behoort nie, om julleself nie meer te voel nie, om julleself nie 
meer te sien nie, om nie meer te weet wat julle \"ek\" is nie, om nie meer te 
weet wat julle \"ego\" is nie, ek wens julle dit alles toe. Maar totdat daardie 
dag aanbreek, weet dat jy geleidelik daarheen beweeg. En alles wat ek u deur die
jare vertel, sal u die nuanses van hierdie werklikheid beter en beter laat 
verstaan.

Ons het die indruk, Manne van die Aarde, dat ons onsself op enige oomblik in ons
lewens êrens in ons lewens kan plaas, dat hierdie indruk so sterk is dat dit 
binne ons 'n energie, 'n emosie skep, en hierdie emosie hou ons outomaties 
gevange. Die mens hou homself elke dag gevange, om die beste redes ter wêreld; 
gelukkig, in teenstelling met wat Sokrates gesê het, kan die mens homself nie 
ken nie. Wonderlik, die filosofie van die mens; wonderlik, die filosofieë, omdat
hulle daarin geslaag het om die mens die hoop te gee op wat hy moet word, sonder
om hom die gereedskap te gee om daar te kom.

Filosofie is goed, want dit onttrek een tand om jou 'n ander te gee, maar 
bewussyn is selfs fyner, want dit onttrek albei tande en jy het niks oor nie.

Vir die einde van die periode wil ek dus verduidelik hoe die mens homself 
benadeel sonder om dit te besef.

 


